
 

 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Redakčnej rady mestských novín Senčan 

dňa 18. 1. 2024 

Začiatok zasadnutia redakčnej rady:  17:00 

Koniec zasadnutia redakčnej rady:  17:45 

Prítomní:  Monika Macháčková, Gabriella Németh, Noemi Lubellan, Mária Rovenská,  

Rastislav Kyseľ, Helena Nemcová, Jaroslav Skácel, Martina Ostatníková. 

Zuzana Oros, viceprimátor Juraj Gubáni, bývalý redaktor Csaba Vysztavel 

Ospravedlnení: Lucia Krutá 

Neospravedlnení: Ján Rohár (viď poznámka na konci zápisnice) 

Program:   1. Aktuálne číslo 

2. Rôzne 

 

Predsedníčka redakčnej rady Monika Macháčková privítala účastníkov zasadnutia v sobášnej sieni MsÚ Senec.  

Na zasadnutí bol prítomný už bývalý redaktor Csaba Vysztavel, členovia RR sa mu poďakovali za roky spolupráce.  

Monika Macháčková predstavila členom RR novú redaktorku novín Zuzanu Oros. 

 

Predstavenie čísla 

Šéfredaktorka Martina Ostatníková predstavila pripravované februárové číslo (02/2024).  

• Predstavila okrem obsahu aj zmeny v mestských novinách - interaktívne klikateľné prvky v elektronickej verzii, 

QR kódy pre načítanie URL liniek mobilom. 

• Krátke články bez obrázkov zo zaujímavých podujatí. 

Redaktorka Zuzana Oros  

• navrhla, aby na konci roka redakčná rada prerokovala zmenu cenníka inzercie a pridala možnosť objednania 

grafiky inzercie za príplatok. Uľahčilo by to komunikáciu s inzerentmi, ktorí posielajú inzercie v zlých 

rozmeroch alebo nízkej kvalite. 

 

Pripomienky členov komisie k pripravovanému číslu: 

• Gabriella Németh pripomienkovala, aby na strane 18 (Zo života menšín) bola rovnaká grafická štruktúra 

prekladu článku zo strany 16 (Múzejné okienko) 

• Prítomný viceprimátor Juraj Gubáni navrhuje dať QR kódy od marcového čísla aj ku krátkym článkom  

bez obrázku. 

• Jaroslav Skácel navrhuje vytvoriť krátky náučný videomanuál, ako pracovať s QR kódmi. 

• Gabriela Németh po predstavení článku o súťaži fotografií na vratné plastové poháre upozornila viceprimátora 

na cenu vratných hrnčekov na Adventných trhoch. Odporúča nastaviť nižšiu cenu zálohy pre plastové poháre. 

Juraj Gubáni ju ubezpečil, že to bude určite menej finančne zaťažujúce pre návštevníkov ako keramické 

hrnčeky. 

 

Monika Macháčková sa poďakovala prítomným za účasť a uzatvorila zasadnutie.  

 



Poznámka  

Počas voľnej debaty po ukončení RR prišlo ospravedlnenie do správy predsedníčke od Jána Rohára. Cca do 10 minút sa 

dostavil osobne, prešiel si pripravované číslo novín. Otvoril však otázku písania slovného spojenia Mesto Senec  

s veľkým/malým písmenom M. Martina Ostatníková vysvetlila, že mesto ako právnická osoba je dlhodobo uvádzaná  

s veľkým písmenom. 

  

V Senci 23. 1. 2024      

 

                            

                                                                                                    

Vyhotovila Za správnosť 

Zuzana Oros Monika Macháčková  

redaktor mestských novín, tajomníčka RR predsedníčka RR 

  
 

 

 

 

 


